
 
Økonomi- og organisasjonsavdelinga 
Fylkessekretariatet 

 
Notat 

 
Dato: 14.03.2018 

Arkivsak: 2016/4130-41 
Saksbehandlar: gunhans 

 
 
 

 
Til: Fylkesrådmannen 

Frå: Gunbjørg S Hanssen 
 
 

Oversendingsforslag frå fylkestinget under behandling av produksjonsskule og 
fylkeskommunal aktivitet ved Hjeltnes 
 
I samband med fylkestinget si behandling av PS 17/18 «Produksjonskule og fylkeskommunal aktivitet på 
Hjeltnes» sette Aud Karin Oen (SV) fram slikt oversendingsforslag til fylkesrådmannen: 
 

«Det vert sett på om det er mogleg å opna for elevar frå Sogn og Fjordane allereie ved 
første inntak.» 

 
Det var 55 røysteføre under røystinga. 
 
Røysting 
 
Oen sitt forslag vart samrøystes vedteke oversendt på vegner av forslagsstillaren utan realitetsbehandling. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


